
Czy zawsze trzeba wstawać przy powitaniu?
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Dawniej to wyłącznie mężczyzna wstawał, żeby przywitać się z kobietą. Ona natomiast mogła siedzieć.

Zasady te jednak powoli się zmieniają i nikt się nie zdziwi, jeśli to dama pierwsza wstanie i przywita się z

mężczyzną, podpowiada Katarzyna Tomczyk na portalu Wieszjak.pl

Przyjmowanie pozycji stojącej podczas witania się z kimś jest wyrazem szacunku. Do tej zasady należy

się stosować przede wszystkim wtedy, gdy spotykamy osobę, która pełni ważną funkcję (np. duchowny,

prezydent), osobę starszą albo kiedy witamy się z kimś nowo poznanym. Nie zawsze jednak można wstać

z miejsca. Niekiedy bowiem może to być kłopotliwe lub zakłócić porządek. W takim wypadku każdy

powinien indywidualnie ocenić sytuację i odpowiedzieć sobie na pytanie, czy jest to konieczne. Niekiedy

bowiem siedzimy przy zatłoczonym stole i podniesienie się z miejsca, mogłoby spowodować dużo

zamieszania, a w najgorszym wypadku zakończyć się strąceniem czegoś ze stołu. Jeśli podczas

wstawania możemy przeszkodzić w czymś innym, również lepiej będzie z tego zrezygnować
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